
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa 08.11.2012 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:40 h. v miestnosti č. 107/2 v budove  
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní:                   Mgr. Jozef Uhler, Ing. Martin Borguľa, Jozef Drahovský,  
                                   Ing. Katarína Augustinič, Ing. Jarmila Tvrdá  
                                    
                                     
Ospravedlnili sa: Radovan Jenčík, JUDr. Ivo Nesrovnal, plk. Ing. Ivan Lechner, 
  
Neprítomní:    - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na základe návrhu bolo 
hlasované o úprave programu. 
 
 
Upravený program rokovania: 
 
01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 10.10.2012. 
02. Priority mestských častí hl. mesta SR Bratislavy na roky 2013 – 2014. 
03. Návrh VZN hl. mesta SR Bratislavy o dani za užívanie verejného priestranstva. 
04. Bratislavská integrovaná doprava, a.s. – rozpočet na rok 2013. 
05. Správa o realizácii participatívneho rozpočtu v roku 2012. 
06. Participatívny rozpočet – návrh priorít a alokácií na rok 2013. 
07. Analýza výstavby cyklotrasy medzi Karlovou Vsou a Devínom. 
08. Správa o realizácii projektov v oblasti cyklodopravy a priority na rok 2013 
09. Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5            za: 5          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamov zo d ňa 10.10.2012 
  
K záznamu z rokovania komisie zo dňa 10.10.2012 neboli žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 2 
Priority mestských častí hl. mesta SR Bratislavy na roky 2013 – 2014. 
 
Materiál uviedla Mgr. Zdenka Muchová z legislatívno - právneho oddelenia. Po skončení 
prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
a) odporú ča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie materiál Priority 
mestských častí hl. mesta SR Bratislavy na roky 2013 – 2014. 
 



Hlasovanie:      prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 3 
Návrh VZN hl. mesta SR Bratislavy o dani za užívani e verejného priestranstva. 
 
Materiál uviedol Ing. Peter Michalička, vedúci oddelenia miestnych daní a poplatkov. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
odporú ča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy schváliť Všeobecne záväzné nariadenie 
hl. mesta SR Bratislavy o dani za užívanie verejného priestranstva s účinnosťou, dňom 1. 
januára 2013 s vypustením ustanovenia § 10, ods. 2, písm. e) 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Bratislavská integrovaná doprava, a.s. – rozpo čet na rok 2013. 
 
Materiál uviedla JUDr. Daniela Šurinová, člen predstavenstva BID, a.s. a Ing. Marián 
Rovenský, predseda predstavenstva BID, a.s. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie 
bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál Bratislavská integrovaná doprava, a.s. – rozpočet na rok 2013. 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Správa o realizácii participatívneho rozpo čtu v roku 2012. 
 
Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora a Ing. Gabriel Lachmann z občianského 
združenia Utopia. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované 
o nasledovnom znení stanoviska: 

 
 
 



Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Správa o realizácii participatívneho rozpočtu v roku 2012.“ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 6 
Participatívny rozpo čet – návrh priorít a alokácií na rok 2013. 
 
Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora a Ing. Gabriel Lachmann z občianského 
združenia Utopia. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované 
o nasledovnom znení stanoviska: 

 
 

Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Participatívny rozpočet – návrh priorít a alokácií na rok 2013.“ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 3          proti: 0     zdržal sa: 1           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 7 
Analýza výstavby cyklotrasy medzi Karlovou Vsou a D evínom. 
 
Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
 

Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Analýza výstavby cyklotrasy medzi Karlovou Vsou a Devínom.“ 
 
 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 3          proti: 1     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 



K bodu 8 
Správa o realizácii projektov v oblasti cyklodoprav y a priority na rok 2013 
 
Materiál uviedol Ing. Michal Feik, poradca primátora. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
 

Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 
žiada  
 
primátora hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy, 
 
zapracovať do materiálu „Správa o realizácii projektov v oblasti cyklodopravy a priority 
na rok 2013“ nasledovné požiadavky: 
 

a. Ku každému projektu doplniť predpokladané investičné náklady a informáciu v akom 
štádiu sa nachádza (štúdia, DUR, UR, DSP, SP, realizácia, kolaudácia,...), 

b. rozdeliť projekty na dve časti, pričom v prvej budú projekty, ktoré môže realizovať 
STARZ a v druhej časti budú projekty, ktoré môže realizovať OCH. 

 
Hlasovanie:      prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 9 
Rôzne 
 
V tomto bode neboli predložené žiadne podnety ani pripomienky. 
 
 
 
                                                                Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 08.11.2012   


